
Protokół Nr 50/09
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 26.11.2009r. Początek 
posiedzenia godz. 17.30 zakończenie 19:10.
Obecni Członkowie Komisji :
1.Genowefa Pohoska -
2. Anna Klepacz -
3.Zofia Ujma - 
4. Tadeusz  Bierowski  -
5. Piotr Tyrawa - 
6. Kordian Kosowski - nieobecny

Nieobecni usprawiedliwieni: 
Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
1. Pan Burmistrz M. Górecki 
2. Pani Skarbnik G.Nawalaniec
3. Pan Przew. RM T. Cwynar

Porządek obrad : 
1. Dalsze prace związane z projektem budżetu miasta na rok 2010.
2. Sprawy różne.

STRESZCZENIE PRZEBIEGU OBRAD

Ad1.Przewodnicząca otworzyła posiedzenie witając wszystkich serdecznie. Przedstawiła porządek 
obrad, który został jednogłośnie zaakceptowany.

Następnie oddała głos Pani Skarbnik, która na wstępie nawiązała do realizacji budżetu za rok 2009. 
Podkreśliła, że realizacja planu dochodów jest dobra głównie ze względu na wpływy dochodów od 
osób fizycznych i od osób prawnych. Stwierdziła dalej, że w tegorocznym budżecie znajdują się 
środki  na  dopłaty do  wody i  ścieków do końca  roku.  Następnie  pani  Skarbnik  przystąpiła  do 
kolejnego  omawiania  projektu  budżetu  na  rok  2010.  Zauważyła,  że  od  ostatniego  posiedzenia 
Komisji opracowała objaśnienia do rocznego planu budżetu miasta na rok 2010 i w całości został 
on przekazany członkom Komisji Budżetowej. Dalej omówiła projekt budżetu od strony dochodów 
i  wydatków.  Podkreśliła,  że  zgodnie  z  prognozą  budżet  miasta  zamknie  działalność  długiem 
publicznym w wys. 620.000 zł.  Wszystkie planowane dochody miasta wykorzystane zostaną na 
wydatki bieżące, a tym samym wydatki inwestycyjne i remontowe będą pokrywane przychodami z 
zaciąganych  kredytów  i  pożyczek.  Przedstawiła  ich  wysokość.  Następnie  pani  Skarbnik 
skoncentrowała się na omawianiu zadań remontowych i inwestycyjnych na rok 2010. Zaznaczyła, 
że  przedyskutowane  uwagi  członków  Komisji  oraz  radnych  uczestniczących  w  poszerzonych 
posiedzeniach, zostały uwzględnione. Poprosiła o dokonanie kolejnej analizy potrzeb w zakresie 
remontów  i  ewentualne  uwagi.  Pan  Piotr  Tyrawa  zauważył  i  uzasadnił,  że  kwota  na  budowę 
parkingów przy ul.  Bema i Topolowej jest za niska. Pan Burmistrz w odpowiedzi zaznaczył, że 
wyznaczone środki powinny wystarczyć, a gdyby ich wysokość okazała się za mała to wówczas 
dokona się przesunięć budżetowych. Dalej pan Tyrawa pytał o rozwiązanie problemu wjazdu z ul. 
Bema  w  związku  z  wnioskiem ZSzO.  Członkowie  Komisji  są  zdania,  że  należy  ten  problem 
rozwiązać pozytywnie przy współpracy ze Starostwem Powiatowym. Pani Zofia Ujma zapytała, czy 
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wyznaczone w budżecie środki na rozbiórkę budynków po byłym Fakodemie nie są za małe. Pan 
Burmistrz stwierdził, że w drodze przetargu można uzyskać dobrą cenę i uważa, że przeznaczona 
kwota  na  ten  cel  powinna  wystarczyć.  Pan.  T.  Bierowski  złozył  wniosek  o  ujęcie  w projekcie 
budżetu oświetlenia ul. Wojska Polskiego od nr 38-42. Dalej była poruszana sprawa utrzymania 
gimnazjum. Pani Skarbnik stwierdziła, że zostały rozpoczęte rozmowy w tej sprawie ze Starostwem 
Powiatowym i  będą  one  zmierzać  w  kierunku  przejęcia  budynku  przez  Miasto.  W związku  z 
brakiem spraw posiedzenie Komisji zostało zakończone. 

Wnioski Komisji:
1. Jak w streszczeniu.

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Komisji 
                                                                                           
G. Pohoska                                                                                   G. Pohoska
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